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Afbud Birger Bagger Mikkelsen 
 
1) Orientering fra formanden 
Jollesejlads: Det er en meget positiv indsats og udvikling, der er i gang i juniorafdelingen. Det er dejligt at 
opleve. Charlotte Werner er bestyrelsens ansvarlige for afdelingen og i praksis med reference til 
formanden. 
 
Solceller på klubbens tag producerer nu strøm, så meget så klubben sælger strøm, når solen skinner. 
 
Torben Simonsen har fået lov til at opbevare fiskeredskaber bag mastehuset. Torben har sagt ja til at holde 
orden bag ved mastehuset. 
 
Der er kun holdt ét bestyrelsesmøde i år før det aktuelle. Det har vist sig at være for lidt. Bestyrelsen 
drøftede og besluttede derfor et ’Møde-årshjul’ og i tilgift en dagsorden med faste punkter. Møde-årshjulet 
indebærer 5 møder: 1.Generalforsamling midt i november, samt kort konstituerende bestyrelsesmøde. 
2.Ordinært bestyrelsesmøde i november med intro og gennemgang af aktiviteter, kommende projekter 
mm. 3.Bestyrelsesmøde start februar med status på hvad sker i vinter og hvad venter i foråret. 
4.Bestyrelsesmøde sidst i april/først i maj ift. sæsonstart, hvad sker. 5.Bestyrelsesmøde sidst i sept/først i 
oktober med sæson slut og forberedelse af generalforsamling. Dagsordenen omfatter minimumspunkterne 
1. Orientering fra formanden, 2.Orientering fra bestyrelsen, herunder: Kapsejladsudvalg, SUP afd., Junior 
afd., Andre udvalg / arbejdsgrupper, Økonomi, Eventuelt. 
 
En galvaniseret jollerampe er i produktion hos smeden. Den finansieres af Nordea-midlerne. 
 
Klubben er medlem af både DGI og Surf- og Raftingforbundet. Det skal undersøges om der er behov for at 
være medlem begge steder. 
 
 
2) Økonomi og medlemmer 
Klubbens kassebeholdning er godt kr. 174.791,19,-. 
60.000 er Nordea-penge øremærket Juniorafdelingen. 
 
Medlemstallet er 263. 14 både på venteliste. 
 
Klubben har skiftet sin forsikring til GF og sparer dermed ca. kr. 5000,- pr.år. 
 
3) Mini 12m 
Et klubmedlem, John Larsen, vil gerne overtage og istandsætte Mini 12m bådene. Bestyrelsen drøftede 
behovet for disse og omkostningerne ved selv at reparere og vedligeholde dem. Bestyrelsen besluttede at 
overdrage dem til John. 
 
4) Planlægning af generalforsamling 
Mads Hansen og Lars Weesgaard er på valg. Begge modtager genvalg. Bestyrelsen er i færd med at 
forberede generalforsamlingen, som afholdes i Klubhuset på havnen, herunder beretningen samt regnskab 
og budgettet for 2024. 
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5) Eventuelt 
Et medlem har henvendt sig i forhold til SMG-Facebook om muligheden for at medlemmer kan lave opslag 
og lægge billeder op. Bestyrelsen drøftede dette. Det er i dag kun bestyrelsesmedlemmer, der kan have 
rettigheder i forhold til Facebook opslag og billeder. Når det kun er bestyrelsesmedlemmer, skyldes det, at 
en hel åben Facebook hurtigt vil tiltrække alle mulige typer opslag og billeder fra ’hele verden’ og dermed 
både en ganske andet oplevelse af SMG-Facebook, men også en del administration. Bestyrelsen vil drøfte 
mulighederne for en større åbenhed igen, men indtil videre kan man kontakte Mogens Lilleør, Lars 
Weesgaard eller Per Thomsen, hvis man ønsker noget lagt op. 


